

Title (en)

Shoe, in particular a ski shoe or hiker's shoe.

Title (de)

Schuh, insbesondere Ski-oder Bergschuh.

Title (fr)

Chaussure, en particulier chaussure de ski ou de montagne.

Publication

EP 0281544 A2 19880907 (DE)

Application

EP 88890001 A 19880105

Priority

AT 40787 A 19870225

Abstract (en)

In order to provide a simple possibility for putting on a shoe, in particular a ski shoe or hiker's shoe, with a shell (2) forming a sole (1) and with a pivotable shaft (3) which consists of a heel part (4) and an instep part, the shell (2) has an instep flap (8) which can be pivoted up and which supports the pivot bearings (7) for the instep part (4) of the shaft (3) and which can be locked to the shell (2) in the closed use position. <IMAGE>

Abstract (de)

Um bei einem Schuh, insbesondere Ski- oder Bergschuh mit einer eine Sohle (1) bildenden Schale (2) und einem schwenkbaren Schaft (3), der aus einem Fersenteil (4) und einem Ristteil besteht, eine einfache Einstiegsmöglichkeit zu schaffen, weist die Schale (2) eine aufschwenkbare Ristklappe (8) auf, die die Schwenklager (7) für den Ristteil (4) des Schaftes (3) trägt und in der geschlossenen Gebrauchsstellung mit der Schale (2) verriegelbar ist.

IPC 1-7

A43B 5/04

IPC 8 full level

A43B 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 5/04 (2013.01)

Cited by

FR2657756A1; DE3821053A1; EP0473520A1; FR2666203A1; US5177885A; WO9427455A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0281544 A2 19880907; EP 0281544 A3 19890503; EP 0281544 B1 19930407; AT 390173 B 19900326; AT A40787 A 19890915;
DE 3879989 D1 19930513

DOCDB simple family (application)

EP 88890001 A 19880105; AT 40787 A 19870225; DE 3879989 T 19880105